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Bestyrelsen 
 

 

DATO og TID 29. januar 2025 kl. 16.30-19.30 

STED På Teams. 

DELTAGERE  
Pau Lund-Larsen (PAU), Jørgen Bentzen (JBZ), Lars Mayland (LMA), Robert 
Mikelsons (RMI), Karin Iversen (KIV), Maja Pilgaard (MPI), Cecilie Køllner Olsen (CKO), 
Nicolai Kaas Nordstrøm (NKN),), Claus Bøllingtoft (CLB – ref.) 

GÆSTER  

AFBUD  

 

Referat 
 

1. Referat og dagsorden 
a. Referat fra sidste møde er godkendt pr. mail. 
b. Godkendelse og prioritering af dagsorden. 

Dagsorden godkendt. 
 

2. Økonomi 
a. Status og forventning til resultat for 2024.  

Claus orienterede. Det er stadig forventning om et overskud større end budgetteret. 
Det besluttes at henlægge 191k som en del af egenkapitalen øremærket 
kvindelandsholdets aktiviteter.  

b. Budget 2025 – besluttet på sidste møde med enkelte ændringer.  
• Vedtagelse af turneringsgebyrer og kredsholdslicens: 

Der vedtages en 2% stigning på turneringsgebyr og kredsholdslicens. 
• Budgettet for A-landshold justeres, så der budgetteres med indtægter og 

tilsvarende udgifter på kvindelandsholdet. 
 

3. Idræt for klima 
Skal vi tilmelde Volleyball Danmark til DIF idrættens fælles, grønne stemme?  
 
Jørgen introducerede, og Lars supplerede med tanker om FN’s verdensmål. 
Tages op efter repræsentantskabsmødet i hvilket omfang vi kan deltage, idet der skal vurderes 
brug af ressourcer. 
 

4.  Bestyrelsesudvalg 
Orientering om møde (Robert, Pau, Jørgen, Kaj, Claus) vedrørende primært Turneringsudvalg, 
Dommerudvalg og Liga- og divisionsudviklingsudvalg. 
 
Pau præsenterede oplæg fra mødet.  
Pau redigerer oplægget med de fremførte input. Oplæg sendes med referatet. 
Tages op på næste møde. 
 

5. Volleyball Danmarks strategi 
Oplæg til strategiproces fra Pau og Karin.  
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Pau præsenterede oplæg. 
Tanken er, at det drøftes åbent i forbindelse med repræsentantskabsmødet for at få input. 
Oplæg sendes med referatet. 
Drøftes videre på næste møde. 
 

6. Repræsentantskabsmøde den 25. maj 2025 
a. Dialog om bestyrelseskandidater. 

• Pau genopstiller 
• Robert genopstiller 
• Karin genopstiller ikke 
• Der er 3 pladser ledige. 
• Jørgen, Lars, Cecilie og Maja er ikke på valg. 

Maja og Lars ser på oplæg til ”rekrutteringsopslag”. 
b. Fastsættelse af sted. Besluttes på næste møde. 
c. Planlægning i øvrigt. Tages op på næste møde. 

 

7. Diverse orientering 
a. Orientering fra PAU.  

Møder med Ligaklubber har generelt været positive, med positive input. 
b. Orientering øvrige bestyrelsesmedlemmer.  

Maja orienterede om snak med MJVB i forhold til kredsene. 
Lars orienterede om tankerne vedr. udvikling af Kings og Queens turneringer. Nicolai 
har haft møde DR, der var meget positive. 
Cecilie orienterede om at den nye beachvolley landstræner er kommet godt i gang.  

c. Orientering om, og princip for fastsættelse af hjemmebane til landskampe. 
Nicolai orienterede om dialoger med 3 kommuner. 

d. Orientering fra administrationen. 
Nicolai orienterede.  
Der er enighed med Andelskassen om en ny 2-årige aftale. 
Der har været flere møder med Sportway, da streaming ikke har virket. Der vil blive 
gratis streaming fra Final4 og resten af sæsonen. Sportway vil dække semifinaler og 
tourfinaler i Beachvolley.  

e. Diverse møder. 
Intet nyt. 
 

8. Kommende møder mm. 
• Søndag den 2. marts 2025 kl. 11-16 i Idrættens Hus 

Karin melder afbud. 
- Volleyball Danmarks strategi 
- Repræsentantskabsmøde og evt. seminar 
- Årsrapport godkendelse  

• Onsdag den 30. april 2025 kl. 18-21 
• Repræsentantskabsmøde søndag den 25. maj 2025 kl. 10 

 

9. Eventuelt 
Fremover offentliggøres afgørelser fra Disciplinærinstansen i et arkiv på hjemmesiden. 
Der laves en nyhed om at der laves et arkiv. 
 

  

 


